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ZÁPIS ze schůze rady č. 10/2024
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 22. 5. 2024, čas: 13:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (3) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
Hosté:
Zapisovatel/ka: ███████████████

Přítomno je 3 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno 22.05.2024 v 13:51:13
V 13:51:25 přišel Jiří Strnad, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)Ing. Věra Vráblíková
Nepřítomni: (0)

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:51:56
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 13:51:57
Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:52:06

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:52:13

Program jednání

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Žádost o snížení ceny nájemného – Centrál
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5. Zpracování studie k PD mateřská školka – Zahradnictví
6. Projednání cenové nabídky VO k aleji
7. Záměr uzavření dodatku č.2 ke smlouvě pro zvětšení stávajícího Z-BOXu
8. Odpis pohledávek
9. TJ Cukrovar, z.s - dodatek ke smlouvě o dotaci č.6/2024
10. Bazén – zrušení zvýhodněného vstupného o letních prázdninách
11. Zařazení opuštěných hrobů do majetku města
12. Návrh Závěrečného účtu města za rok 2023
13. Rozpočtové opatření č.1/2024
14. Žádost o souhlas s přijetím věcného daru
15. Žádost o souhlas s přijetím věcného daru
16. Smlouva na dodávku vybavení pro STU v souvislosti s novým stavebním zákonem
17. Různé

Diskuze zahájena v 13:52:14
V 13:52:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 18 - Záměr pronájmu pozemku - Ikea
- doplňuje se bod č. 19 - Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330088993/002-
GPM
- doplňuje se bod č. 20 - Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330088984/001-
GPM
- doplňuje se bod č. 21 - Rekonstrukce ordinace v budově zdravotního střediska v
Hrušovanech nad Jevišovkou
- doplňuje se bod č. 22 - Žádost o uzavření smlouvy o právu provést stavbu
- doplňuje se bod č. 23 - Cenová nabídka na vyspravení výtluků na ul. Hrabětická
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-147-10/24
zodpovídá:
termín: IHNED (22. 5. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:52:47

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:53:13

Důvodová zpráva:

Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-55-24/22).
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Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10. 5. 2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023 bylo celkem 9 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023 bylo celkem 7 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023 bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 12/2023 ze dne 31.7.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023 bylo celkem 18 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 14/2023 ze dne 13.9.2023 bylo celkem 25 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023 bylo celkem 25 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-267-15/23).
Ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023 bylo celkem 23 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 20/2023 ze dne 27.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 21/2023 ze dne 4.12.2023, bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 22/2023 ze dne 18.12.2023, bylo celkem 14 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, bylo celkem 20 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-11-1/24).
Ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, bylo celkem 18 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, bylo celkem 17 usnesení, 2 usnesení přetrvávají
(UR-57-3/24).
Ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, bylo celkem 22 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2024 ze dne 26.3.2024 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2024 ze dne 10.4.2024 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2024 ze dne 15.4.2024 bylo celkem 22 usnesení, 3 usnesení přetrvávají
(UR-125-7/24), (UR-116-7/24), (UR-105-7/24).
Ze schůze RM č. 8/2024 ze dne 29.4.2024 bylo celkem 15 usnesení, 5 usnesení přetrvávají
(UR-139-8/24), (UR-140-8/24), (UR-130-8/24), (UR-133-8/24), (UR-134-8/24).
Ze schůze RM č. 9/2024 ze dne 15.5.2024 bylo celkem 3 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.

RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023, ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10.5.2023,
ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023, ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023, ze schůze RM
č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023, ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023, ze schůze RM č. 12/2023
ze dne 31.7.2023, ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023, ze schůze RM č. 14/2023 ze dne
13.9.2023, ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023, ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023,
ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023, ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023, ze schůze
RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023, ze schůze RM č. 20/2023, ze schůze RM č. 21/2023, ze schůze RM
č. 22/2023, ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, ze
schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, ze schůze RM č.
5/2024 ze dne 26.3.2024, ze schůze RM č. 6/2024 ze dne 10.4.2024, ze schůze RM č. 7/2024 ze dne
15.4.2024, ze schůze RM ze dne 29.4.2024, ze schůze RM ze dne 15.5.2024.
Diskuze zahájena v 13:53:14
Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:55:24
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4. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330088993/002-
GPM (bod číslo 19)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:56:49

Důvodová zpráva:

Společnost EG.D, a.s. žádá o schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene pro stavbu „Hrušovany
n./J. ██████ přip. kNN“ na pozemku města parc.č. 5953/1 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou.
Výše úhrady za zřízení věcného břemene činí 2.800,- Kč bez DPH. O zřízení věcného břemene byla
dne 03.03.2023 uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene. Smlouva o zřízení
věcného břemene a GP jsou přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 13:56:50
██████████████ informoval radní, že se jedná o smlouvu o zřízení věcného břemene. V roce
2023 byla schválena smlouva o smlouvě budoucí. Jedná se o ulici Drnholeckou.
V 13:58:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330088993/002-GPM na
pozemku města parc.č. 5953/1 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou, se společností
EG.D, a.s., IČO: 28085400, pro stavbu „Hrušovany n./J. ██████ přip. kNN“ a pověřuje
starostku města podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-148-10/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:59:03

5. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330088984/001-
GPM (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:59:20

Důvodová zpráva:

Společnost EG.D, a.s. žádá o schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene pro stavbu „Hrušovany
n./J. ███████ přip.kNN - SKLEP“ na pozemcích města parc.č. 3426/4 a 76/35 v kat. území
Hrušovany nad Jevišovkou. Výše úhrady za zřízení věcného břemene činí 2.000,- Kč bez DPH. O
zřízení věcného břemene byla dne 22.02.2023 uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení
věcného břemene. Smlouva o zřízení věcného břemene a GP jsou přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 13:59:21
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██████████████ informoval radní, že zde je potřeba schválit smlouvu o zřízení věcného
břemene panu ███████████ ulice Sklepní, Hrušovany n. J.
V 13:59:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330088984/001-GPM na
pozemcích města parc.č. 3426/4 a 76/35 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou, se
společností EG.D, a.s., IČO: 28085400, pro stavbu „Hrušovany n./J. ███████ přip.kNN -
SKLEP“ a pověřuje starostku města podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-149-10/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:59:53

6. Rekonstrukce ordinace v budově zdravotního střediska v
Hrušovanech nad Jevišovkou (bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:00:07

Důvodová zpráva:

Proběhlo poptávkové řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu akce ,,Rekonstrukce ordinace v
budově zdravotního střediska v Hrušovanech nad Jevišovkou“. Výsledek poptávky je uveden v
tabulce, která je přílohou materiálu. Přílohou materiálu jsou také dvě cenové nabídky, které nám
přišly.
Diskuze zahájena v 14:00:08
██████████████ informoval radní, že byla prodloužena lhůta pro podání nabídky. Město poptalo
12 firem, přišly pouze dvě cenové nabídky a to od pana █████████████ z Litobratřic, která je
levnější o cca 50 000 Kč než společnost Pozemní stavby, proto radní schválili nejvýhodnější nabídku
v poptávkovém řízení.
V 14:02:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje jako nejvýhodnější nabídku v poptávkovém řízení veřejné zakázky malého
rozsahu akce ,,Rekonstrukce ordinace v budově zdravotního střediska v Hrušovanech nad
Jevišovkou“ nabídku firmy P&K stavební činnost, s.r.o., IČO: 28269446, sídlem
Litobratřice 109, 671 78 Litobratřice, ve výši 421.636,08,- Kč bez DPH. Rada města
pověřuje starostku města podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
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proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-150-10/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:02:28

7. Žádost o uzavření smlouvy o právu provést stavbu (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:04:03

Důvodová zpráva:

Pan ███████████████████████████████████████████████████, zastupující
společnost CHEROKEE CARS, s.r.o., sídlem 671 78 Litobratřice 103, žádá RM o uzavření smlouvy o
právu provést stavbu z důvodu plánované stavby ,,Hrušovany n. Jev., parc.č. 2341/30 - Servis mot.
vozidel a ruční mytí". Vodovodní a kanalizační přípojky povedou přes městské pozemky parc.č.
4666/2 a 2341/3 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou a bude nutné provést pro jejich realizaci překop
přes komunikaci v celkové délce cca 6m. Cena za překop bude vypočtena dle naší směrnice. Přílohou
materiálu je žádost o vyjádření a část PD.
Diskuze zahájena v 14:04:04
██████████████ informoval radní ohledně žádosti o uzavření smlouvy o právu provést stavbu.
Pan ██████ jako projektant zažádal město o vyjádření a také o souhlas, že by došlo k napojení na
ulici Lesní s vodovodem a kanalizací, proveden překop přes cestu. Jednalo by se o servis a ruční mytí
(údržba a mytí aut).
V 14:09:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o právu provést stavbu ,,Hrušovany n. Jev., parc.č. 2341/30 - Servis
mot. vozidel a ruční mytí“ na části pozemků ve vlastnictví města parc.č. 4666/2 a 2341/3 v
kat. území Hrušovany nad Jevišovkou se společností CHEROKEE CARS, s.r.o., sídlem 671
78 Litobratřice 103 a zároveň RM schvaluje překop přes komunikaci parc.č. 4666/2 z
důvodu plánovaného vybudování nové vodovodní a kanalizační přípojky. Cena za překop
komunikace se bude řídit dle Vnitřní směrnice města Hrušovany nad Jevišovkou č.
4/2015/VP to jest Směrnice o stanovení finanční náhrady škody způsobené překopem
komunikace.
Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-151-10/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 6. 2024
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:09:54

8. Cenová nabídka na vyspravení výtluků na ul. Hrabětická (bod
číslo 23)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:10:07

Důvodová zpráva:

Na základě poptávky města zaslala společnost DW STAVBY BRNO s.r.o., IČO: 09619801, cenovou
nabídku na vyspravení výtluků na ul. Hrabětická ve výši 117.850,- Kč bez DPH.
Cenová nabídky s mapkou plánované opravy jsou přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 14:10:08
██████████████ informoval radní ohledně vyspravení výtluků na ulici Hrabětické.
Ing. Eliška Volná nahlásila podjatost.
Město oslovilo dvě společnosti a to firmu TS a DW STAVBY BRNO.
Radní diskutovali nad situačním plánem.
V 14:19:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku firmy DW STAVBY BRNO s.r.o., IČO: 09619801, se sídlem
Nádražní 156, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou, na vyspravení výtluků na ul. Hrabětická
ve výši 117.850,- Kč bez DPH. Rada města pověřuje starostku města podpisem předmětné
smlouvy či objednávky.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-152-10/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:19:45

9. Žádost o snížení ceny nájemného – Centrál (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:20:58

Důvodová zpráva:

Dne 17. 5. 2024 jsme obdrželi od pana ███████████████ budoucího nájemce holičství v nově
zrekonstruovaných prostorách v objektu Centrál, nám. Míru 17, Hrušovany nad Jev. žádost na
snížení nájemného na částku 140,- Kč/m2/měsíc.
Usnesením RM č. UR-110-7/24 ze dne 15. 4. 2024 byla schválena výše nájemného pro tyto prostory
180,- Kč/m2/měsíc.
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V příloze realizované nájemné v ostatních budovách.
Diskuze zahájena v 14:20:59
Jedná se o zrušení původního rozhodnutí, radní ponechali částku ve výši 180Kč/m2 za nájemné v
objektu Centrál.
V 14:22:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM revokuje usnesení UR-110-7/2024.
Hlasování
pro: (0)
proti (3) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
zdržel se: (1) Gabriela Poppová
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:22:55

10. Zpracování studie k PD mateřská školka – Zahradnictví (bod
číslo 5)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel:████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:23:00

Důvodová zpráva:

Architektonická studie - návrh novostavby víceúčelového bytového domu „Zahradnictví“
Cena zahrnuje: vytištěnou architektonickou studii ve 2 vyhotoveních na formát A3 a
v elektronické podobě ve formátu PDF

1. nabídka Ing. Roman Zvěřina, Stavební a vodohospodářská projekce – 95 000 + DPH

2. nabídka Ing.arch. Jaroslav Lukeš – 45 000 + DPH
Diskuze zahájena v 14:23:01
██████████████████ informovala radní, že došlo ke změně zadání, pouze se jedná o úpravu
projektové studie. Bude se vycházet z původní studie. (školková zahrada, parkování).
Radní diskutovali nad projektem studie k PD MŠ, který poslal pan projektant Ing. Lukeš.
V 14:33:01 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku Ing.arch, Jaroslav Lukeš, Cihlářská 649/3, 602 00 Brno,
IČO: 76565238, ke zpracování studie PD novostavby víceúčelového bytového domu
„Zahradnictví“ za cenu 45 500 Kč bez DPH.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-153-10/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:33:09

11. Projednání cenové nabídky VO k aleji (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:33:15

Důvodová zpráva:

Cenová nabídka ke zpracování PD ke stavbě „VO v aleji v Hrušovanech nad Jevišovkou“ od Bc.
Jaroslava Kosíka, projekční kancelář elektro, Sídl. Vajgar 728, J. Hradec ve výši 9800Kč, orientační
termín vypracování srpen-září 2024. V ceně projektu není zahrnuto vyjádření sítí.

Diskuze zahájena v 14:33:16
██████████████████ informovala radní ohledně projednání cenové nabídky VO k aleji (park ),
zadáno ke zpracování PD jako veřejné osvětlení.
V 14:38:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku Bc. Jaroslava Kosíka, projekční kancelář elektro, Sídl.
Vajgar 728, J.Hradec, ke zpracování PD „ VO v aleji v Hrušovanech nad Jevišovkou“ za
cenu 9 800Kč bez DPH.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-154-10/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:38:32

12. Záměr uzavření dodatku č.2 ke smlouvě pro zvětšení
stávajícího Z-BOXu (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:40:53

Důvodová zpráva:

Jedná se o navýšení přenechané plochy na 3,5 m2 na adrese Nerudova a 2,5 m2 na adrese
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Litobratřická. Z-Boxy budou navýšeny o dalších 20 schránek, viz vizualizace v dodatku.
Navýšení platby na 3000,- + DPH/rok.

fotografie a dodatek jsou přílohou.
Diskuze zahájena v 14:40:54
██████████████████ informovala radní ohledně toho, že se projevil velký zájem občanů proto
dojde k navýšení kapacity zásilkoven o dalších 20 skříněk.
V 14:42:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr uzavřít dodatek č.2 se společností Zásilkovna s r.o. ke smlouvě pro
umístění Z-BOXU
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-155-10/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:42:49
V 15:00:31 Ing. Eliška Volná podal procedurální návrh na přerušení jednání.
Jednání přerušeno 22.05.2024 v 15:00:45

Jednání obnoveno 22.05.2024 v 15:20:19

13. Odpis pohledávek (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:20:27

Důvodová zpráva:

Dne 24.5.2023 zemřel ████████████████, ███████████████, bytem na█████████████
███. Řízení o pozůstalosti bylo zastaveno, majetek zůstavitele nepatrné hodnoty byl vydán
vypraviteli pohřbu. Na základě dědického řízení, kdy vypravitel pohřbu není zůstavitelovým dědicem
a neodpovídá za jeho dluhy, předkládám RM pohledávky spojené s bydlením v nájemním bytě k
odpisu, a to v celkové výši 7.216 Kč.
Faktura 23-020-00294 ve výši 4.100 Kč - přefakturace vymalování bytu
Faktura 23-020-00465 ve výši 187 Kč - vyúčtování úklidových služeb na DPS
Faktura 24-020-00202 ve výši 1.439 Kč - vyúčtování služeb (el.energie spol. prostor, voda, výtah) za
rok 2023
Nájemné 1.490 Kč - nedoplatek nájemného 5/2023
Diskuze zahájena v 15:20:28
V 15:21:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
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RM schvaluje odpisy pohledávek po zemřelém ███████████████████████████████
█████ - fa 23-020-00294 ve výši 4.100 Kč, fa 23-020-00465 ve výši 187 Kč, fa
24-020-00202 ve výši 1.439 Kč a nedoplatek nájemného 5/2023 ve výši 1.490 Kč.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-156-10/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 5. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:21:49

14. TJ Cukrovar, z.s - dodatek ke smlouvě o dotaci č.6/2024 (bod
číslo 9)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:24:32

Důvodová zpráva:

Dne 12.4.2024 požádal spolek TJ Cukrovar, z.s. o doplatek 37.774 Kč (dle výpisu z účtu je částka
38.134,72 Kč), který vznikl při převodu měny Euro slovenskému dodavateli. Smlouva o dotaci 6/2024
byla schválena na zasedání zastupitelstva dne14.3.2024, usnesením UZ -11-1/24 a proto doplatek na
základě dodatku ke smlouvě musí schválit zastupitelstvo.
RM doplatek schválila mylně dne 15.4.2024 proto doporučuji revokaci usnesení.
Diskuze zahájena v 15:24:33
Jedná se o schválení dodatku ke smlouvě o dotaci, došlo k revokaci usnesení a poté RM doporučila
ZM schválit doplatek kurzových rozdílů, který vznikl převodem měny EURO slovenskému dodavateli
(rozdíl vznikl tím, že město převádělo peníze a TJ Cukrovaru přišlo 30 650,18 Kč a kurzovní rozdíl byl
7 500 Kč).
V 15:26:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Hana Foltanová") v
tomto znění:

Rada revokuje usnesení UR-121-7/24.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-157-10/24 a bylo jím revokováno usnesení
UR-121-7/24
zodpovídá:
termín: IHNED (22. 5. 2024)

V 15:26:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Hana Foltanová") v
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tomto znění:

RM doporučuje zastupitelstvu města schválit doplatek kurzových rozdílů 37 774 Kč a
dodatek k Veřejnoprávní smlouvě o poskyntutí dotace č. 6/2024 TJ Cukrovar, z.s.
Hrušovany nad Jevišovkou, IČO 45670218.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-158-10/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 5. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:27:28

15. Záměr pronájmu pozemku - Ikea (bod číslo 18)
Předkladatel: Hana Foltanová, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:27:38

Důvodová zpráva:

Dne 30.4.2024 požádala firma Ikea o mobilní výdejní místo. Ikea provozuje internetový obchod,
zákaznici si mouhou zboží zakoupit a za poplatek si je nechají doručít do výdejného místa blíže svého
bydliště. Rozšiřují své výdejní místa a žádají, zda i zde by nebyl vhodný pozemek, kde by každou
středu a sobotu, mezi 15:30-17.30 mohli zboží vydávat z auta do 3,5 tuny. Byla by sepsána smlouva
na pronájem pozemku. Měsíčně by probíhala fakturace. V návrhu smlouvy je 500 Kč + základní
sazba DPH za jeden závoz. Byl vytipován pozemek 3456/3 cca 50 m2 (parkoviště naproti obchodu
Bala).
Diskuze zahájena v 15:27:39
██████████████ informovala radní, že se jedná se o pronájem městského pozemku.

Společnost Ikea provozuje službu - objednání zboží přes e-shop s dovozem. Nyní provozují tuto
službu v Břeclavi a ve Znojmě, chtějí rozšířit tuto službu i do Hrušovan nad Jevišovkou.
Jednalo by se o auto do 3,5 tuny závoz by probíhal v době od 15:30 do 17:30 hod. (středa a sobota).
Od města žádají uzavřít nájemní smlouvu. Smlouva by byla uzavřena na dobu neurčitou. Vytipován
pozemek u obchodu Bali.
Radní diskutovali na téma vhodného pozemku k zaparkování. Radní se dohodli na jiném pozemku a
to parc. č. 3456/142 o výměře 50 m2 (jednalo by se o 4-5 parkovacích míst, veřejné prostranství ).
Je potřeba vyvěsit záměr a poté ho schválit. (zákres by byl přílohou smlouvy).
V 15:37:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Hana Foltanová") v
tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu části pozemku parc. č. 3456/142 o výměře 50 m 2.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová
proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-159-10/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 5. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:38:51

16. Bazén – zrušení zvýhodněného vstupného o letních
prázdninách (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:41:02

Důvodová zpráva:

Město Hrušovany nad Jevišovkou, jako provozovatel krytého bazénu, poskytuje návštěvníkům
krytého bazénu v době letních prázdnin tj. od 1.7. do 31.8. zvýhodněné vstupné – vstup na dvě
hodiny v ceně jedné hodiny. Tuto akci poskytujeme již od roku 2009 z důvodů zvýšení návštěvnosti v
letních měsících.
V posledních letech, kdy došlo k úpravě otevírací doby bazénu, kdy od 12:00 do 13:00 hodin je
provoz uzavřen a probíhá pravidelný úklid, také nárůst rezervací bazénu příměstskými tábory i s
okolí, náročná evidence vstupu a odchodu jednotlivých návštěvníků i evidence naplněnosti kapacity
bazénu znesnadňuje plynulý provoz a ve výsledku vede i k nespokojenosti návštěvníků, pokud jim
není umožněn vstup na 2 hodiny, když je plánovaná rezervace bazénu nebo má právě probíhat
pravidelný úklid.
Diskuze zahájena v 15:41:03
Došlo ke změnám podmínek u zaměstnanců bazénu(snížil se počet zaměstnanců ze tří na dva), kdy
od 12-13 hodin je provoz uzavřen a probíhá pravidelný úklid. Kapacita bazénu dle provozního řádu je
29 lidí.

Radní diskutovali na ovlivnění návštěvnosti.
V 15:47:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje zrušení prázdninové akce na zvýhodněné vstupné do krytého bazénu
zavedené v roce 2009.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-160-10/24
zodpovídá: ███████████████
termín: 5. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:47:50
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17. Zařazení opuštěných hrobů do majetku města (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:47:54

Důvodová zpráva:

Na hřbitově v Hrušovanech nad Jevišovkou se nachází německé hroby, které byly opuštěny před
účinností zákona č. 89/2012 Sb., občanský zákoník (tj. před 1. lednem 2014).
Na základě této skutečnosti byly tyto hroby oceněny a budou zaevidovány do majetku obce, která je
provozovatelem pohřebiště – Města Hrušovany nad Jevišovkou (ustanovení §996 zákona č. 89/2012
Sb., občanský zákoník).
Dále Město Hrušovany nad Jevišovkou bude v péči o opuštěné hroby postupovat dle ustanovení
Příručky pro obce vydané Úřadem vlády ČR (2017), která upravuje možný postup obcí při nakládání
s opuštěným civilním hrobovým zařízením původně německého vlastníka s poukazem na bilaterální
česko-německou Smlouvu o dobrém sousedství a přátelské spolupráci č. 521/1992 Sb.

Příloha:

Ocenění opuštěných německých hrobů na veřejném pohřebišti
Mapa hřbitova (předmětné hroby označeny červenou barvou)
Diskuze zahájena v 15:47:55
███████████████ informuje radní, že se na místním hřbitově nachází německé hroby. V
přílohách se nachází fotografie opuštěných německých pohřebišť, ocenění hrobů dělal pan kameník.
Diskuze na téma zavedení hrobových míst do digitální technické mapy.
V 15:51:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM ukládá zařazení opuštěných hrobů na veřejném pohřebišti do majetku Města
Hrušovany nad Jevišovkou v uvedeném ocenění.
Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-161-10/24
zodpovídá: ███████████████
termín: 5. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:52:34

18. Návrh Závěrečného účtu města za rok 2023 (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:55:46
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Důvodová zpráva:

Předkládám radě města k projednání návrh Závěrečného účtu města za rok 2023.

Kontrolu a Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023 města Hrušovany nad
Jevišovkou, okres Znojmo provedl Krajský úřad Jihomoravského kraje, Odbor kontrolní a právní –
oddělení přezkumu obcí zpráva je součástí návrhu Závěrečného účtu.
Návrh Závěrečného účtu za rok 2023 bude zveřejněn na www.hrusovany.cz. Návrh Závěrečného
účtu města za rok 2023bude zveřejněn na úřední desce do projednání a schválení v ZM. Na webu
města bude schválený Závěrečný účet města Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023 zveřejněn
nejpozději do 30 dnů ode dne schválení v ZM na neomezenou dobu.
Návrh Závěrečného účtu města Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023 bude projednán ve finanční
výboru.
Diskuze zahájena v 15:55:47
Z kontroly vyplývá, že JMK, odbor kontrolní a právní shledal přezkoumání hospodaření města
Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023 v pořádku.
V 16:01:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM doporučuje ZM schválit celoroční hospodaření města a Závěrečný účet města
Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023, včetně Zprávy o výsledku přezkoumání
hospodaření města Hrušovany nad Jevišovkou za rok 2023 bez výhrad.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-162-10/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 5. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:01:44

19. Rozpočtové opatření č.1/2024 (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:02:07

Důvodová zpráva:

Předkládám radě města návrh Rozpočtové opatření číslo 1/2024 v souladu s usnesením ze dne 14. 3.
2024, číslo UZ-7-1/2024

ZM zmocňuje RM ke schvalování rozpočtových opatření, týkajících se zapojení účelových dotací do
rozpočtu města.
ZM schvaluje, že ve výdajové stránce rozpočtu nesmí být jednotlivými příkazci operací překročen jim
stanovený objem provozních a investičních výdajů dle jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu
pro rok 2024. V rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách výdajů kromě mzdových povoluje
provést RM v rámci Rozpočtového opatření.
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1)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

11 733 500 Kč
17519
149
5

4216 Navýšení rozpočtových příjmů
(Ost. investiční transfery ze státního rozpočtu)

3 911 100 Kč
17518
149
1

4216 Navýšení rozpočtových příjmů
(Ost. investiční transfery ze státního rozpočtu)

821 400 Kč
17085
149
5

4116 Navýšení rozpočtových příjmů
(Ost. neinvestiční transfery ze státního rozpočtu)

273 800 Kč
17084
149
1

4116 Navýšení rozpočtových příjmů
(Ost. neinvestiční transfery ze státního rozpočtu)

600 000 Kč 2212 5171 Navýšení rozpočtových výdajů
(Silnice – opravy a udržování)

300 000 Kč 3745 5137 Navýšení rozpočtových výdajů
(Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň – DDHM)

500 000 Kč 2219 5171
Navýšení rozpočtových výdajů
(Ostatní záležitosti pozemních komunikací –
opravy a udržování)

2 500 000 Kč 3639 3111
Snížení rozpočtových příjmů
(Komunální služby a územní rozvoj – příjmy z
prodeje pozemků)

650 000 Kč 3519 5171
Navýšení rozpočtových výdajů
(Všeobecná ambulantní péče – opravy a
udržování)

12 189 800 Kč 8115
Snížení financování
(Změny stavu krátkodobých prostředků na
bankovních účtech)

Jedná se o zapojení přijaté dotace poskytnuté Ministerstvem pro místní rozvoj určené na Přístavbu
dílen ZŠ Hrušovany nad Jevišovkou.
2)
Částka Účelový znak Paragraf Položka Poznámka

1 039 800 Kč
33093
170
5

4116 Navýšení rozpočtových příjmů
(Ost. neinvestiční transfery ze státního rozpočtu)

1 039 800 Kč
33093
170
5

3113 5336
Navýšení rozpočtových výdajů
(Základní školy – neinvestiční transfery zřízeným
PO)

Jedná se o zapojení dotace poskytnuté Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy určenou pro
Základní školu, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, název projektu
Podpora žáků se sociálním znevýhodněním.

3)
Částka Účelový znak Paragraf Položka Poznámka
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84 000 Kč 98348 4111
Navýšení rozpočtových příjmů
(Neinvestiční přijaté transfery z všeobecné pokladní
správy státního rozpočtu)

84 000 Kč 98348 6117 5169 Navýšení rozpočtových výdajů
(Volby do Evropského parlamentu – služby)

Jedná se o zapojení dotace určené k financování výdajů spojených s volbou do Evropského
parlamentu 2024.

4)
Částka Účelový znak Paragraf Položka Poznámka

1 600 Kč 98074 4111
Navýšení rozpočtových příjmů
(Neinvestiční přijaté transfery z všeobecné pokladní
správy státního rozpočtu)

1 600 Kč 98074 4112
Snížení rozpočtových příjmů
(Neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu v
rámci souhrnného dotačního vztahu)

Jedná se o úpravu zapojení vratky dotace z voleb ÚSC z roku 2022 vyúčtované v rámci souhrnného
vztahu v roce 2023.
5)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka

200 000 Kč 5511 6339
Snížení rozpočtových výdajů
(Požární ochrana profesionální část – investiční
transfery)

200 000 Kč 5511 6331
Navýšení rozpočtových výdajů
(Požární ochrana profesionální část – investiční
transfery státnímu rozpočtu)

Jedná se o úpravu položky v rámci § Požární ochrana profesionální část – investiční transfer HZS.

Diskuze zahájena v 16:02:08
Tajemník informoval radní, že jednotlivé změny jsou popsané v důvodové zprávě (zapojení dotací).
Radní podrobně rozebrali jednotlivé položky dle přiložené tabulky. V tabulce 4) došlo k přepisu z
položky 4111 na položku 4112, v tabulce 5) z položky 6339 na položku 6331.
V bodu 1 je oprava paragrafu 3519 na 3511.
V 16:09:01 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM provádí Rozpočtové opatření č. 1/2024.
Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-163-10/24
zodpovídá: ████████████████████
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termín: 5. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:10:54

20. Žádost o souhlas s přijetím věcného daru (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:11:01

Důvodová zpráva:

Žádám o udělení souhlasu s přijetím věcného daru – ohňostroje k příležitosti zakončení oslav
spojených s rozloučením předškoláků s mateřskou školou.
Diskuze zahájena v 16:11:02
V 16:11:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM uděluje souhlas s přijetím věcného daru (ohňostroje) od AUTOSERVISU Kalina
Mateřské škole Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové organizaci, IČ:
75024047.
Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-164-10/24
zodpovídá:
termín: IHNED (22. 5. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:12:06

21. Žádost o souhlas s přijetím věcného daru (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:12:15

Důvodová zpráva:

Žádám o udělení souhlasu s přijetím věcného daru – zmrzliny a drobných věcných dárků pro každé
dítě z MŠ. Předpokládaná hodnota daru je 5000,- Kč. Zmrzlina i dárečky budou dětem předány
členkami Spolku na zahradě MŠ dne 31.5.2024 (oslava Dne dětí s kejklířem Jonášem).
Diskuze zahájena v 16:12:16
V 16:13:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM uděluje souhlas s přijetím věcného daru (zmrzliny a dárků pro děti) od Spolku dvě
rybky Mateřské škole Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové organizaci,
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IČ: 75024047.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-165-10/24
zodpovídá:
termín: IHNED (22. 5. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:14:28

22. Smlouva na dodávku vybavení pro STU v souvislosti s novým
stavebním zákonem (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:14:35

Důvodová zpráva:

Ministerstvo financí na základě žádosti Ministerstva pro místní rozvoj zadalo centrální veřejnou
zakázku na pořízení výpočetní techniky určené k digitalizaci stavebního řízení s názvem „Dynamický
nákupní systém na prostředky ICT v resortu Ministerstva financí – Výzva 3-2024“.
V souvislosti se zapojením našeho města do veřejné zakázky nám bylo sděleno, že dne 29. 4. 2024
bylo všem zapojeným dodavatelům odesláno oznámení o výběru dodavatele. V souladu s § 141 odst. 5
zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů (dále jen
„ZZVZ“), jsme již nyní oprávněni uzavřít smlouvu s vybraným dodavatelem, kterým je obchodní
společnost XANADU a.s., se sídlem Žirovnická 2389/1a, Záběhlice, 106 00 Praha 10, IČO: 14498138.
Lhůta pro podání námitek proti oznámení o výběru uplynula dne 14. 5. 2024.
Na pořízení techniky bude poskytnuta dotace.
Diskuze zahájena v 16:14:36
Tajemník informoval radní ohledně toho , že ministerstvo pro místní rozvoj vyřizuje za město dotace
na pořízení techniky pro stavební úřad, aby mohli od 1.7. fungovat jak jim ukládá zákon. Ministerstvo
financí bylo centrálním zadavatel, zakázka byla již vysoutěžená, dále si město musí uzavřít smlouvu
se zadavatelem a to firmau XANADU. Dodací lhůta je 10 týdnů od podpisu smlouvy. (počítač na
jednoho pracovníka vychází zhruba na 50 000 Kč).
Město dostane pro kvalifikované pracovníky dva počítače.
V 16:17:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje kupní smlouvu na dodávku výpočetní techniky se společností XANADU a.s.,
se sídlem Žirovnická 2389/1a, Záběhlice, 106 00 Praha 10, IČO: 14498138 s kupní cenou
ve výši 74.180,- Kč bez DPH.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-166-10/24
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 5. 6. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:17:18

23. Různé (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:17:23
Diskuze zahájena v 16:17:24
Proběhla diskuze na téma Pošťák - v nájemní smlouvě není uvedeno, kdo se má o tento rybník starat.
Starostka informovala radní ohledně e-mailu od Ing. Jiřího Šedivého na zadání projektové
dokumentace na revitalizaci rybníku Pošťák. Bylo odpovězeno, že město projektovou dokumentaci již
zadalo projektantovi, čeká se na projekt.
Další požadavek byl ohledně pročistění odtokového koryta (u cukrovaráku), parc. č. 4607, vlastníkem
je město, prořezávka stromů pro lepší přístup ke lovným místům. Vykácení stromů přiléhající k
odtokovému korytu a stromy zasahující do přístupové cesty.
Dále starostka informovala radní ohledně toho, že Rybářský svaz má od města pronajaté 3 rybníky po
1 Kč, Pošťák za DPS a na ulici Lesní.
Starostka informovala radní, že město u rybníka Pošťák přidělalo síto ke stavidlu. Dále hovořili o
podmínkách pronájmu v obci Hevlín.
██████████████████ informovala radní ohledně vizualizace pro ZUŠ. Radní diskutovali na toto
téma, došlo k diskuzi ohledně parkování a také ohledně toho, že sál pro ZUŠ v podané studii od Ing .
Lukeše nebude dostatečně velký. Studie bude podrobněji rozebírána v zastupitelstvu. Radní vzali na
vědomí studii ZUŠ.
Starostka informovala radní, že došlo k vyrvání lavičky za kostelem.
Dojde k zakoupení nových laviček do zámeckého parku z důvodu toho, že tři lavičky jsou poškozeny.
Starostka seznámila radní s tím, že proběhla schůzka s poradním sborem úřadu práce Znojmo.
(seznámila je s novinkami, které se chystají např. úřad práce v Hrušovanech nad Jevišovkou zůstane,
úřad práce propaguje online žádosti více než papírové, od roku 2025 příspěvek na bydlení přejde na
ČSSZ, digitálně lze požádat o rekvalifikaci pro své zaměstnance).
Proběhla diskuze na téma nezaměstnanost v posledních dvou měsících na znojemsku.
Radní si určili další termín RM a to na den 5.6.2024 ve 13 hodin.
Radní schválili jednání společníka ve funkci valné hromady .
V 16:37:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje jednání jediného společníka ve funkci valné hromady ze dne 22.5.2024.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-167-10/24
zodpovídá:
termín: IHNED (22. 5. 2024)
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:43:09
Jednání ukončeno 22.05.2024 v 16:43:37
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Ověřeno ověřovateli:

1)   4. 6. 2024 07:59  Ing. Eliška Volná, v.r.

2)   4. 6. 2024 08:04  Josef Smolík, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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